

STYRELSEMÖTE KUNGSGÅRDENS SK 191125

Närvarande: Rikard Berglund, Peter Lexander, Jenny Wall, Robin, Glöggler, Sten Petersson, Jonas Liw, Gustav Lindberg, Anna Lindqvist, Lillemor Eriksson

- 1) **Föreningsstöd 2020** - Rikard och Lillemor har varit på möte med kultur och fritid angående föreningsstödet. Inget svar än om hur mycket vi får 2020.
 - 2) **Ekonomi** – Ser ut att bli ett bra resultat i år. Lottfestens utgifter kommer inte förrän i november men inkomsterna är ju redan bokförda.
 - 3) **Skidorna** - Allt har rullat igång med ungdomarnas barmarksträning och de ska till Grönklitt på träningsläger helgen v.48.
 - * Ungdomskannan kommer 2020 att bli ett heldagsarrangemang med kannan på förmiddagen och DM-stafett på eftermiddagen.
 - * Skidstugan - Efter många turer med IKEA är nu allting på plats, t.o.m gardinerna sitter uppe. Vatten, avlopp och fiber är grävt och draget. Elkabel är nedgrävd så luftkabeln kommer att försvinna så småningom.
 - Saknas flera fakturor och badrummen är inte klara.
 - 4) **Fotbollen** – Rikard och Jonas tillsammans med Mattias från SISU har haft en träff med alla ledare. Vi måste försöka få till ett samarbete med närliggande föreningar utan att ungdomarna behöver byta förening men att de fortsätter spela fotboll. Rikard har kontaktat Urban Ivarsson på förbundet angående detta så det är på gång. Jonas kontaktar Urban för att försöka få till ett datum.
 - * Vi måste bli bättre på att SISU-rapportera i hela föreningen. Lillemor tar kontakt med Mattias på SISU för att komma överens om hur vi ska sköta detta i föreningen.
 - * Har skapats ut ett Google-formulär där föräldrarna till barn upp till 12 år och ungdomarna som är 12 år och äldre själva ska svara på frågor om trivsel mm. Detta borde utgå från föreningen så att föreningen sammanställer lagvis för att kanske få mer trovärdiga svar. Syns inte vem som skrivit vad men måste ju gå att lagbinda svaren för att kunna göra uppföljningar.
 - * Nytt 3-årigt avtal signat med Intersport för perioden 2020-2022. Frivaror år 1 = 15 000kr, frivaror år 2 och 3 = 10 000kr/år.
 - * Lillemor försöker nu under vintern få till en lathund som man kan ge till nya ledare där det står vad som gäller, vart man vänder sig osv.
 - * Måste få hit en gräsklippare till våren/försommaren. Rikard fortsätter jobba på detta med försäkringsbolaget.
 - * Måste få rutin på när-hur-vem som ska ansvara för att vattenpumpen för åbevakningen startas upp och tas ned vår resp. höst!
- Herrlaget** – Ser bra ut med 22 spelare klara (20 kontrakterade) och hoppas kunna knyta upp någon mer spelare som inte kommer med i SIF:s U19-trupp. Ska faktureras 700:-/spelare (träningsavgift och medlemsavgift) med förfallodag sista december 2019 när hela laget är presenterat – har tidsinställda presentationer på 1 spelare/dag. Robin meddelar när det är klart för fakturering. Jagar sponsorer för fullt och det ser lovande ut – 77 000 kr in hittills av budgeterade 137 000. Tänker spela Valbo-cupen inomhus på konstgräs i Andersberg i februari.

- 5) **Sporthallen/vallen** – Angående rusten av längan så tar herrlaget på sig att helrenovera omklädningsrummet nere i källaren utan kostnad för föreningen! Sten påpekar att han tycker att man ska ta reda på virke som går att återanvända när man river vilket mötet instämmer i. Peter och Jonas tar tag i att få in offerter och skisser på hur vi vill att "fristående längan" ska se ut samt söka bidrag för detta. Måsta tänka framåt så att vi kanske gör 3 omkl.rum samt en handikapptolett med dusch och ombytesmöjligheter i markplan samt ett domarrum med dusch och ett duschrum i källaren. På så vis kan man komma ifrån bekymret med olika kön på domarna under samma match för då kan man använda handikapptoletten som omklädningsrum för en domare. Lillemor kollar med PRO om de har någon som har möjlighet att hjälpa till lite med upprustningen av Sportvallens byggnader. Om de kan upprätta en kontaktlista samt vad man kan tänka sig att hjälpa till med som vi kan använda när vi behöver hjälp!
- 6) **Barnkonventionen** – Fr.o.m 20200101 måste alla personer som ska arbeta med barn i t.ex en förening visa upp ett begränsat registerutdrag ur belastningsregistret. Lillemor kommer att kontakta alla berörda om detta och samtidigt informera om hur man ska gå till väga.
- 7) **Vattenförbrukningen** – Upptäckte i september att vattenförbrukningen skenat i höjden och likaså i oktober. Sten stängde vid mötet i oktober av en toalett som stått och runnit och i fredags stängde vi av vattnet helt för att se om det ändå förbrukades vatten vilket det inte gjorde. Slutsatsen av detta är att det måste ha varit toaletten som varit anledningen. Lillemor fortsätter att ha sporadisk kontroll på vattenmätaren ett tag framöver för att säkerställa att det inte är en läcka någon annanstans.
* Förslag kom upp på att vi kanske ska söka bidrag för att kunna sätta in nya toaletter överallt för att undvika fler liknande incidenter.
- 8) **Övrigt** –
- * Försöker få till en julmarknad 191208 men det går trögt att få in säljare. Det kom nog lite för hastigt på men funkar det inte i år så tar vi tag i det nästa år med lite bättre framförhållning!
 - * Förslag på att man skriver in i verksamhetsplanen att man vill investera i nya lyftvärmepumpar m.m på Sporthallen så man kan få ner driftkostnaderna för att kunna ha hallen öppen året runt igen.
 - * Måste sortera protokollen på hemsidam – Lillemor fixar det.
 - * Skicka ut till ungdomsfotbollssektionen, herr-laget och skidsektionen att vi måste ha in verksamhetsberättelser för 2019 (ej herr.laget), verksamhetsplan för 2021 och budgetar för 2020.
 - * Hur skriver vi i årsmötesprotokollet när vi vill ha en representant från herr-laget med i styrelsen? Lillemor kollar upp detta.
 - * Budgeten inför nästa år måste göras.
 - * Måste komma ihåg att annonsera årsmötet i Din Lokal Tidning 3 veckor innan årsmötet som är 2020-03-03. Mötet bestämde att hålla årsmötet i vår nya skidstuga på Vretvägen.

* Lillemor kontaktar Arbetsförmedlingen så att de får byta till vårt konto i Swedbank för utbetalningarna av lönebidraget.

9) **Nästa styrelsemöte** – 2020-01-13 kl. 18.30

10) **Mötet avslutades**

Vid pennan: Lillemor Eriksson

ATT GÖRA:

JONAS * Kollar med Urban om datum och tid för mötet med Storvik/Järbo/Åshammar ang. samarbete.

* Tar tillsammans med Peter tag i arbetet med fristående längan. Ta in offerter, skisser på hur vi vill att det ska se ut samt söka bidrag för detta.

LILLEMOR *Kontaktar Mattias på SISU för att försöka få till rutiner för hur vi SISU-rapporterar.

* Försöker nu under vintern få till "lathundar" till bla.a nya ledare så att alla vet vad som gäller.

* Kontakta alla ledare om vad de måste göra gällande barnkonventionen som gäller fr.o.m 20-01-01

* Kollar med PRO om de har några som kan tänka sig att hjälpa till med upprustning av Sportvallens byggnader – kontaktlista?

* Ha sporadisk koll på vattenförbrukningen.

* Sortera protokollen på hemsidan.

* Hur skriver vi i årsmötesprotokollet när vi vill ta in en extra styrelseledamot (Glöggler)?

* Kontakta arbetsförmedlingen så att de ändrar vårt kontonummer för utbetalningar till vårt nya konto i Swedbank.

RIKARD * Håller koll med försäkringsbolaget ang. stulna gräsklipparen.

ANNA *Fakturerar Herr laget träningsavgift+medlemsavgift = 700:- i dec.

PETER * Tar tillsammans med Jonas tag i arbetet med fristående längan. Ta in offerter, skisser på hur vi vill att det ska se ut samt söka bidrag för detta.

GUSTAV * Rensa IdrottOnLine.